

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereferat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: 6. des. 2023
Tid: 16:15 – 18:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Mathias Lind Høyning
Referent: Håkon Wraa Måge

Tilstede: Robert Granlund
Thomas B. E. Gundersen
Marina Johansen
Peder Reitbakken
Mathias Lind Høyning
Håkon Wraa Måge
Gard Møller-Johansen
Nora L. L. H. Auberg

Fravær:

H23/107 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- **Thomas:** Det er skrevet feil navn på et utvalgsmedlem i forrige referat.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

H23/108 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Mathias

- Har jobbet videre med allmøte.

Økonomi v/ Thomas

- Har betalt ut bilag.
- Har laget forslag til budsjett som kommer som eventuelt sak.

Kommunikasjon v/ Marina

- Intet å orientere.

DMS og Arrangementer v/ Peder

- DMS evaluerer semesteret som har gått.



Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Gard

- Har vært på SVSU-møte. Diskuterte stasjonære PC-er på lesesaler, evaluerte skapklipp, kan åpne for årlig betaling, ikke bare semestervis betaling, diskuterte også KI.
- Går vekk fra løsning med ulike områder og nummererer heller alle skapene fra 1-1000.
- Det er mulig å søke midler fra SVSU for sosiale aktiviteter.
- **Håkon:** Uting spesielt på PSI om det ikke ryddes skap på våren siden flere nye studenter begynner da.
- **Marina:** Det er leit om det ikke er mulig å betale for et halvt år.

Programrådet og Instituttstyret v/ Robert

- Skal diskutere sak om obligatorisk aktivitet på emnene på statsvitenskap.

Programrådet og arrangementer v/ Nora

- Skal ha programrådsmøte 7. desember.

Sekretariat v/ Håkon

- Skrevet sakspapirer til dagens møte.

H23/109 Allmøte

Mathias redegjør:

- Har laget masterdokument for allmøte for neste vår.
- Her holder vi oversikt over oppgaver som må gjøres under, før og etter allmøte.

H23/110 Studieturkomité

Mathias redegjør:

- Foreslår å vedta slik skrevet på sakspapirene.

Vedtatt ved akklamasjon.

H23/111-A Eventuelt (Budsjett 2024)

Thomas redegjør:

- Vi kan melde opp innstilling til budsjettet til allmøte.
- Presenterer utkast til budsjett for 2024.
- Ønsker at det skal være tydeligere hva vi bruker penger på, så foreslår å gjøre endringer på kontoplan.

- **Håkon:** Ønsker å skille ut sosialbudsjett for Fagutvalget i egen post inklusiv DMS-fest.
- **Marina:** Siden Fagkritisk dag er handlingsplanfestet ønskes det at det kommer fram spesifikt av budsjettet.



H23/111-B Eventuelt (Obligatorisk aktivitet og vurdering på emner)

Thomas redegjør:

- Det skal tas opp sak i programrådsmøte og obligatorisk aktivitet og vurdering i emner.
- Det har kommet innspill om at det ønskes tilbakemeldinger på obligatoriske innleveringer.
- **Gard:** Karakterer var fjernet på flere semesteroppgaver pga. KI. Man kan spørre om tilbakemeldinger på oppgaver som skrives i emner.
- **Marina:** Tror statsvitenskap får en uheldig utvikling om statsvitenskap kun får skoleeksamen, også på fordypningsemner. Lite relevant mtp. bachelor, master og arbeidslivet.
- **Robert:** Mener at karakteren du får skal være basert på mer enn en karakter. Vi bør ikke gå helt vekk fra noen vurderingsformer pga. KI, spesielt mtp. nye retningslinjer og UiOgpt.
 - **Thomas:** Mener det bør være flere vurderingsformer, blant annet semesteroppgaver.
 - **Mathias:** Instituttet har konsekvent endret i retning av mer skoleeksamen. Man kan vurdere å innføre muntlig justering på flere fag.
 - **Gard:** Det utvikles verktøy for å sjekke om det er brukt KI på en oppgave.

H23/111-C Eventuelt (Aktualitetssymposiet)

Peder redegjør:

- Vi må diskutere aktualitetssymposiet.
- **Mathias:** Foreslår uke 15.
- **Marina:** Foreslår uke 16, vi har flyttet aktualitetssymposiet to ganger de siste semestrene.
 - **Peder:** Foreslår at vi begynner å sende mails med en gang rollene er satt.
 - **Thomas:** Dersom det er flere eksamener samtidig så foreslår vi at vi skifter tentativ dato.
 - **Mathias:** Foreslår å ta utgangspunkt i eksamensplanen for første klasse.

Vi setter tentativ tid for aktualitetssymposiet blir uke 16.

- **Thomas:** Vi må jobbe grundig for å vinkle temaet statsvitenskapelig. Vi må starte tidlig nok for å se om vi kan få inn nok folk på det.

Møtet er hevet 17:20.

Med vennlig hilsen,

Mathias Lind Høyning
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Håkon Wraa Måge
Utvalgsnestleder
Fagutvalget for ISV

